
Referat bestyrelsesmøde i Øster Vedsted IF - 18-06-2024: 

 

Dagsorden: 

1. Siden sidst/bordet rundt  

2. Nyt fra Byggeudvalget ØVIF/Forsamlingshuset 

3. Byfest  

4. Økonomi (opdateret pr. 31/5) 

5. Evt. 

6. Næste møder 

 

1. 

Fodbold: 

- Seniorer 12 betalende - spiller pt. om første pladsen i gruppen under DGI 
- U14-15 - 10 betalende fra Øster Vedsted - lidt problemer på trænersiden er blevet  

løst med Hviding IF - Jan Holgersen har været træner siden sæsonstart fortsætter til 
sommerferien, herfter overtager en unge mand fra Hviding IF Jonas - Chr. Völkers er 
kommet tilbage som hjælpetræner 

- U12 - 6 betalende fra Øster Vedsted - Fungerer fint 
- Små fødder - 4-6 år - 19 betalende deltagere under træner Jens Stokbæk 
- Opstregning af boldbanerne har voldt problemer, da banerne er blevet vendt ift. 11 

mands banen. Det ændres til efteråret, hvor banerne alle kommer på langs eller 
bliver placeret allerøverst eller nederst. Der har været klager fra naboer på både 
den ene og anden side af boldbaner pga. vildfarne bolde. Der er sendt mail ud til 
træner/ledere ift. hvordan de skal forholde sig i div. situationer. EK kridter nye baner 
op (på ny måde) i august.  

- Fodboldseniorer ønsker overdækning ved boldskur. Lasse har bedt dem komme 
med et overslag over udg. ifb. med det.  
 

  Krolf: 

- 32 medlemmer + 2 nye medlemmer ifb. indvielsen af Ø.V. Bytorv - 2 hold med i 
tunering - Evt. plantes vilde blomster rundt om Krolfbanerne. Overdækning og 
udhæng er færdigmalet - trappen op til skuret er repareret - Varmepumpe i 



Krolfskuret virker ikke. Tom kontakter elektriker. Evt. toilet i Krolfskuret afventer 
overslag fra Bart’s Service. 

 

Badminton: 

- Sæsonen lukket ned gik fint - Evt. nye stænger til Ribelund Festsal. Willy har taget 
billeder fra Roager. Tom tager kontakt til dem i august måned inden sæsonopstart. 
 

Fitness/Gymnastik:  

- Sæsonafslutning med opvisning på plænen med succes - Yogatræner fortsætter i 
efteråret - Måske et hold mere? Hatha/Yin/Mandehold - Cira med på spillop holdet i 
stedet for Mette på barsel sammen med Lykke - Anni/Mia pædagoger fra 
Børnehaven nye trænere på F/B barn – Ift. Fitnesshold kan Trine Lønne (netop 
tilbageflyttet til Ø.V.) spørges?   

Motion: 

- Sløvt med deltagelse for øjeblikket pga. af mange skader – der forsøges at holde 
gang i det med den sædvanlige træning 2 x ugentlig og div. motionsløb rundt 
omkring lokalt + sociale arrangementer 

Fælles: 

- Indvielsen af Ø.V. Bytorv gik fint med omkring 150 deltagere over dagen. Nørgaard 
anlæg har skænket det, og fik en stor gavekurv + Bygavekort til personalegruppen. 
De valgte så også at donere indgravning af vand/kloak til Krolfskuret. 

- Det gamle kridtskur/Fryse- ell. pumpehus ved Ø.V. Vej har Thorvald og Tom tømt her 
i maj måned, så nu kan EK bare rive det ned.  

- Tom har været i dialog med EK om rep. af klubhus udvanding mod myrer. Der er ikke 
penge til udbedring af klubhus i 2024, men de vil sende en skadedyrsbekæmper 
ASAP.  

 

2.  

Tom informerer om, at udvalgsarbejdet er blevet en anelse bremset, da vi pkt. 1 afventer 
Annemarie Slajkjær, Esbjerg Kommune (EK) ift. samtale med Bygge- og Anlægsfonden + at 
Gånsager Tømrerfa. yderligere skulle kigge på tegningerne. Lykke vil kontakte hendes kusine 
(jurist ved EK) for at høre om der er noget at gøre ift. om man kan udelade vinduer til skel mv.  

 



3.  

Byfesten har forespurgt om bidrag til underholdning lørdag. Indtil videre finder Tom en (evt. 
ham selv) til morgentræning kl. 09:00 og en fra DGI til at styre noget Petanque spil/tunering kl. 
11:00-13:00. Motion arrangerer som altid Æ Quernstensløb torsdag aften og bruger derfor 
boldbanerne i tidsrummet kl. 16:30-20:00. 

 

 

4.  

Økonomien ser umiddelbart fint ud. På indtægtssiden kommer kun halvdelen af alle 
kontingenter ind i foråret. Ex. udg. er bl.a. indkøb af trampolin til Gymnastik + forplejning ifb. 
indvielsen af ØV Bytorv/Petanque/Krolfoverdækning.  

 

5.  

Marianne/Lasse + børn stopper med at kridte baner efter sæsonudløb 2024. Der skal findes 
én/flere nye. Tom spørger Ole Schilling fra Krolf og evt. Thorvald Andersen/Bjarne Schou 
Hansen.  

 

6.  

Næste møder i 2024: 10/9 + 19/11 (budgetmøde + julefrokost)  


